
Besluitenlijst agendacommissie (concept)

Datum 09-05-2022

Aanwezig De heren Dadema (voorzitter), Nijboer (BB), Neimeijer (CDA), Schokker (GB), Kreule (VVD), 

Folgers (D66), Van der Wilt (PvdA), Knipping (griffier), Nijman (loco gemeentesecretaris) 

en Achtereekte (de Stentor)

Afwezig Mevrouw Booiiink (CDA) en de heer Mulders (GL)

Locatie Groot Zwaaftink

1 Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom, in het bijzonder de 

heer Neimeijer en Achtereekte. De heer Mulders is afwezig in verband met vakantie.

2 Vaststelling agenda

De heer Schokker ligt graag het proces rondom het profiel van de nieuwe griffier toe. De 

voorzitter stelt voor dit punt voor de rondvraag te behandelen. 

De heer Nijboer heeft een memo laten toevoegen over de raadsagenda. Daarnaast stelt hij 

naar aanleiding van de formatiebesprekingen voor om op 2 juni het nieuwe college te 

installeren.  De voorzitter stelt voor dit verzoek bij agendapunt 9 te behandelen. Het memo 

over de raadsagenda wordt voor de rondvraag geagendeerd. 

Daarmee wordt de agenda gewijzigd vastgesteld.

3 Mededelingen

De griffier kondigt een heisessie aan tussen het nieuwe college en de raad op zaterdag 9 juli 

vanaf 09.30 uur. Het programma en de locatie volgt bij de agendacommissie van 30 mei. De 

heer Kreule vraagt of steunfractieleden ook zijn uitgenodigd. De heer Van der Wilt zou daar 

wel voorstander van zijn. De griffier neemt dit in overweging en komt erop terug bij de 

vaststelling van het programma [actie griffier].

4 Ingekomen stukken

De agendacommissie neemt kennis van de brief aan raadsleden over de werving van 

kandidaten voor VNG-bestuur en commissies.

5 Besluitenlijst van de vergadering van 4 april 2022

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

6 Openstaande actiepunten agendacommissie per 28 april 2022

De heer Nijboer geeft aan dat de heer Van Savoijen zich namens Burgerbelangen kandideert 

om deel te nemen in het Toezichthoudend orgaan primair onderwijs Olst-Wijhe en Raalte en 

de klankbordgroep nieuwe raadzaal. De actiepuntenlijst wordt gewijzigd vastgesteld.

7 Terugblik vorige rond-de-tafelgesprekken van 14, 21 en 28 april en de 

raadsvergadering van 21 april 2022

De heer Kreule valt het op dat sommige raadsleden dezelfde beschouwing geven in de rond-

de-tafel als in de raadsvergadering. Hij ziet liever niet dat dezelfde woorden nogmaals 

worden uitgesproken. De heer Van der Wilt verwacht dat dat niet helemaal te voorkomen 

valt, soms wil je opnieuw je punt naar voren brengen. Het valt de voorzitter op dat er in de 
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vergaderzaal beneden informeler met elkaar wordt gesproken. De heer Folgers vraagt wat de 

afspraken zijn in de rond-de-tafel rondom het vragenstellen. Worden eerst alle vragen 

geïnventariseerd en krijgt dan de portefeuillehouder het woord? Of kan dat meteen al na een 

vraag. De agendacommissie concludeert dat er verschillend mee om wordt gegaan en soms 

is voor beide wat te zeggen. De griffier stelt voor dit punt in een voorzittersoverleg in te 

brengen. Hij merkt op dat er zo meer "informele" afspraken zijn gemaakt over de rond-de-

tafel die nergens goed vastliggen. Wat hem betreft worden daar met de nieuwe voorzitters 

heldere afspraken over gemaakt [actie griffier]. De heer Van der Wilt had de verwachting dat 

de wethouder bij het bestemmingsplan Franciscushof-Zuid meteen aan tafel zou zitten. De 

heer Schokker geeft aan dat de verwachtingen tussen wethouder en agendacommissie 

inderdaad uiteenliepen.

Naar aanleiding van de rond de tafel 28 april concludeert dat de agendacommissie dat de 

raadsvergadering van 12 mei vervalt. De besluitvormende stukken (leges en visie Raalte 

Werkt) komen in juni ter besluitvorming terug.

8 Voorstel tot vaststelling agenda rond-de-tafelgesprek van 19 mei 2022

De concept agenda wordt gewijzigd vastgesteld. Het raadsvoorstel bestemmingsplan 

buitengebied, omgeving Boetelerveld 3, Raamsweg 8, De Jongstraat 16 en Pleegsterdijk 27 

wordt als hamerstuk toegevoegd. De voorzitter meldt dat de portefeuillehouder bij de 

bespreking van het programma Samen Toekomstbestendig van de Omgevingsdienst 

IJsselland terugkomt met het standpunt van het college in deze. De heer Van der Wilt vraagt 

de zienswijze uit januari toe te voegen aan de stukkenset [actie griffer]. De voorzitter 

benadrukt dat deze sessie beeldvormend is, het college zal later een zienswijze indienen 

conform de nota verbonden partijen.

8.a Periodieke bijpraatsessie koersdocument corona (door de agendacommissie 

voorgesteld als bespreekstuk)

De agendacommissie neemt kennis van het memo.

8.b Programma Samen Toekomstbestendig door de Omgevingsdienst IJsselland (door de 

agendacommissie voorgesteld als bespreekstuk)

De agendacommissie neemt kennis van het memo.

9 Voorstel tot vaststelling agenda rond-de-tafelgesprek van 2 juni 2022

Naar aanleiding van de inbreng van de heer Nijboer stelt de voorzitter voor op 2 juni een 

raadsvergadering te organiseren met de behandeling van het coalitie akkoord en de 

installatie van het nieuwe college. Voorgesteld wordt het bestemmingsplan buitengebied, 

omgeving Boetelerveld 3, Raamsweg 8, De Jongstraat 16 en Pleegsterdijk 27  naar de rond de 

tafel van 19 mei te verplaatsen. Aanvullend komt het college nog met een kort memo over 

de locatie van de compensatiewoningen.

Verder wordt voorgesteld het onderwerp uitvoeringsplan inburgering en uitvoeringsplan 

motie zonnepanelen op bedrijfsdaken in overleg met de nieuwe portefeuillehouders ter 

verplaatsen naar een nader moment. De agendacommissie stemt hiermee in.

10 Voorstel tot vaststelling agenda raadsvergadering van 9 juni 2022

De agendacommissie neemt kennis van de voorlopige agenda van de raadsvergadering van 

9 juni. Hoogstwaarschijnlijk kunnen hier de nieuwe raadsleden geïnstalleerd worden, 

verschillende opengevallen posities ingevuld worden en komen hier het agendapunt van 

het vrijstellen van de leges en de visie Raalte Werkt terug. Afgesproken wordt deze concept 

agenda vast te stellen tijdens de agendacommissie van 30 mei.
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11 Memo aanpassing werkwijze zienswijzen n.a.v. klacht

De agendacommissie stemt in met het memo aanpassing werkwijze zienswijze naar 

aanleiding van een klacht.

12 Verantwoording, controle en vaststelling financiële bijdrage fractieondersteuning 

2020 en 2021

De agendacommissie stemt in met de verantwoording, controle en vaststelling van de 

financiële bijdrage fractieondersteuning over 2020 en 2021, de eindafrekening van Lokaal 

Alternatief over 2022 en de verrekening van de teveel ontvangen voorschotten 2020 en 2021 

met het resterende voorschot 2022.

13 Lange Termijn Agenda

De agendacommissie neemt kennis van de Lange Termijn Agenda. De griffier wijst op het 

inwerkprogramma op 22 juni (instrumenten raad en rekenkamercommissie) en het 

inwerkprogramma op 30 juni (Omgevingswet & Omgevingsplan). De planning van de RdT en 

raadsvergadering over het Plan van Aanpak Omgevingsplan zijn afhankelijk van de nieuwe 

portefeuillehouder.

14a

14b

14c

Lijst van Bestuurlijke Toezeggingen

De agendacommissie neemt kennis van de Lijst Bestuurlijke Toezeggingen en stemt in met 

de afvoervoorstellen.

Profiel nieuwe griffier

De heer Schokker geeft aan dat Necker van Naem de begeleiding zal verzorgen van het 

profiel van de nieuwe griffier. Hij vraagt of er een afzonderlijke avond of aansluitend aan een 

rond de tafel gesproken kan worden met de raad over dit profiel. De agendacommissie heeft 

de voorkeur aansluitend aan een rond de tafel of een raadsvergadering, wellicht 9 juni. De 

voorzitter vraagt aandacht wat de bedoeling van deze sessie is, wordt de raad bijvoorbeeld 

geïnspireerd met een aantal profielen? De heer Schokker zegt toe in de agendacommissie 

van 30 mei terug te komen met een concrete datum en voorstel [actie voorzitter 

werkgeverscommissie]. Het vervolgproces volgt na de zomer, benoeming van de griffier is 

voorzien in november.

Memo raadsagenda

De heer Nijboer vraagt naar de opvattingen voor het vervolgproces van de raadsagenda. De 

leden van de agendacommissie delen hun beelden. Afgesproken wordt dat elke fractie één 

raadslid laat deelnemen aan een werkgroep "raadsagenda", ondersteund door de griffier. 

Deze werkgroep krijgt de opdracht om voor de zomer met drie varianten te komen inclusief 

een tijdpad voor het vervolg [actie fractievoorzitters].

15 Rondvraag

De Folgers vraagt of er ruimte is voor de oppositie om informeel al eerder te reageren op het 

concept coalitieakkoord. De heer Nijboer geeft aan dat deze ruimte er niet is, wel staat het 

formele raadsinstrumentarium tijdens de raadsvergadering ter beschikking.

Er wordt verder geen gebruik gemaakt van de rondvraag.

16 Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering.


